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Generalforsamling. 

• Grundet forventning om, at Corona - restriktioner d. 11. april ikke er ophævet, således at 

generalforsamlingen kan gennemføres, besluttes at udskyde generalforsamlingen til d. 20. 

juni kl. 10.00. 

• Orla reserverer salen i Dan Hostel vandrehjemmet, herunder sædvanlig forplejning. 

• Kim rekvirerer opdateret medlems- og evt. Restanceliste. 

• Kim sørger for, at få regnskabet revideret og underskrevet af revisorerne. Revisorerne skal 

desuden over for bestyrelsen og generalforsamlingen påse og bekræfte, at indkaldelsen er 

sket rettidigt. Revideret og underskrevet regnskab skal således sendes til Kirsten (gerne som 

pdf- fil) senest d. 19. marts. 

• Jfr. Vedtægterne skal dagsorden udsendes senest 3 uger forud for generalforsamlingens 

afholdelse. Dvs. at dagsordenen udsendes via hjemmesiden senest d.21 marts. 

• Forud for generalforsamlingen drøfter vi: hvem der modtager og registrerer fremmødte 

medlemmerne og fuldmagter, hvem der medbringer stemmesedler, dagsorden og revideret, 

underskrevet regnskab og sang, sender kommentarer til Thorstens beretningsudkast, senest 

i løbet af ugen. Beretningen opdateres i det omfang det er nødvendigt. 

•  

Sankt Hans, grenindsamling og Jubilæumsfest. 

Da der normalt deltager minimum 200 personer i Sankt Hans arrangementet, forventes det heller 

ikke muligt, at gennemføre det i år grundet forventet forlængelse af forsamlingsforbuddet, så det 

ikke bliver muligt. Derfor beslutter bestyrelsen, at vi ikke afholder Sankt Hans fejring, og dermed 

grenindsamling i år. Af samme årsager besluttes ikke at afholde jubilæumsfest. Thorsten laver opslag 

til hjemmeside og skab. 

 

Lokalplan 

Thorsten har anmodet kommunen om et møde forud for påbegyndelsen af processen. 

 

Vejenes tilstand 

Vejene er blevet udbedret i mandags. Flot arbejde. 

På opfordring fra Hans, besluttes at få lagt en reparationsbunke til huller i vejene i den østlige ende 

af Fuldriggerstien. Orla rekvirerer. 

Det konstateres, at mange græsrabatter er kørt op med dybe spor under tøvejret efter frosten. 

Det har især været slemt ved nybyggerier. Orla har været i dialog med ejerne af nybyggerier, som vil 

sikre reetablering på nabo- / genbogrundene. 

Kommunen har ikke besvaret henvendelse af 30.11. Vedr. Tilladelse til opsætning af gennemkørsel 

forbudt skilte i området. Kirsten har rykket for svar. 



 

 

Udlagte store sten på stranden 

Thorsten har flere gange været i dialog med både kommunen og lodsejerne vedr. de meget store 

sten, som for nylig er udlagt diagonalt / øst - vest. Desuden har flere grundejere på Facebook-

gruppen ytret utilfredshed med kommunens tiltag. 

Årsagen til placering af stenene er, at folk kørte på strand - overdrevet i stedet for på vejen, og deraf 

følgende slitage på overdrevet. Det har efterfølgende vist sig, at kommunen ikke som påkrævet 

havde sikret sig tilladelse fra hhv. Kystdirektoratet og Fredningsnævnet. 

Sagen er således ikke afsluttet endnu. 

Lodsejerne er enige med bestyrelsen i, at de senest udlagte sten er alt for store. Både Thorsten og 

lodsejerne vil forsøge, at få ændret til sten på max 45 – 55 cm. 

 

Næste bestyrelsesmøde: lørdag d. 12. juni kl. 10.00. 


